
Vastuualueiden seuranta

RP, MS

Vanhusneuvoston on kokouksessaan 2.3.2023 jakanut kaupungin organisaatioon ja palveluihin liittyen 
seurantavastuut vanhusneuvoston jäsenten kesken seuraavalla tavalla:

Kasvatuksen ja oppimisen lautakunta: Sandell, Tulusjärvi-Touray 
Kaupunkikulttuurin ja hyvinvoinnin lautakunta: Piitulainen, Ohtamaa 
Kaupunkiympäristölautakunta: Karhunen, Salo 
Kaupunkitilalautakunta: Leppänen, Huvila 
Joukkoliikenneasiat: Söderberg, Mäntynen 
Hyvinvoinnin ja terveyden edistäminen: Tilli, Lahtinen 
Viestintä: Martinaho, Saares 
Osallisuus: Korkalainen, Pyhältö 
Yhteisöpalvelut; yksinäisyys ja vapaaehtoistyö: Pekkola, Savela

Kokouksessa käydään tilannekatsaus kaupungin eri lautakuntien ja palveluiden seurantatyöhön liittyen. 
Vanhusneuvosto käy keskustelun siitä, miten seuranta on onnistunut, onko saatu yhteyttä tarvittaviin 
henkilöihin, mitä haasteita neuvoston jäsenet aiheeseen liittyen kokevat ja onko jotain tukea, jota 
tarvittaisiin, jotta seuranta onnistuisi paremmin.

Vanhusneuvosto 13.6.2023

Esitys:
Merkitään keskustelu ja päätetään tarvittavista toimista seurantaan liittyen.

Käsittely:
Vanhusneuvoston jäsenet kertoivat kuulumiset vastuualueiden seurantaan liittyen:

- Kasvatuksen ja oppimisen lautakunta: Sandell, Tulusjärvi-Touray 
o seurattu listaa ja oltu yhteydessä yhteyshenkilöön

- Kaupunkikulttuurin ja hyvinvoinnin lautakunta: Piitulainen, Ohtamaa 
o ei toimenpiteitä

- Kaupunkiympäristölautakunta: Karhunen, Salo 
Seuraavat asiat nousseet esiin lautakunnassa:

o kävely-ympäristön kehittäminen
o pientalorakentamisen uusi tuleminen
o yritystonttien kaavoittaminen
o lähtökohtaisesti kaavoittamista ympäri kaupunkia
o Jokiniemeen tulossa korkeaa rakentamista
o asuntorakentamisen jakautuminen 60 % vuokra 40 % omistus, ei välttämättä edullisinta 

Vantaalle
o pidemmän tähtäimen suunnitelmat, Kivistö, Áviapolis, Myyrmäki
o 80 % kaavatyöstä tulee täydennysrakentamiseen, asemanympäristöön
o pitää etsiä näistä usein suurennuslasilla ne mitkä vanhuksia koskevat



o Tärkeää olisi selvittää milloin uusien hyvinvointikeskusten yms. rakentaminen alkaa
- Kaupunkitilalautakunta: Leppänen, Huvila 

o ei oltu yhteydessä, luettu pöytäkirjoja ja Vantaan sanomia
o Keskustelun yhteydessä tuli ehdotus, että täällä voisi koittaa seurata tiloja, jotka voisivat 

soveltua järjestötiloiksi. Näistä on suurta puutetta järjestöjen puolella.
- Joukkoliikenneasiat: Söderberg, Mäntynen 

o hieman edistetty asiaa ja tehty arviointia eri liikennemuodoista
- Hyvinvoinnin ja terveyden edistäminen: Tilli, Lahtinen

o ei olla oltu yhteydessä 
o laitetaan yhteyshenkilön tiedot ja Leenan tiedot Timolle

- Viestintä: Martinaho, Saares 
o Ari, Marja-Leena, Risto ja Riikka kokoontuneet ja asiaa käsitellään ensimmäisen kerran 

tässä kokouksessa
- Osallisuus: Korkalainen, Pyhältö 

o ei toimenpiteitä
- Yhteisöpalvelut; yksinäisyys ja vapaaehtoistyö: Pekkola, Savela

o ei toimenpiteitä
 tässä kohtaa kannattaa ottaa yhteyttä myös seurakuntaan, mitä tiloja seurakunta 

voisi järjestöille tarjota toiminnan tueksi?
o järjestöyhteistyö on tärkeä, tiloja tarvitaan todella vahvasti, jotta toimintaa voidaan 

järjestää. Otetaan asia käsittelyyn syksyllä vanhusneuvostossa.

Koordinaattori laittaa yhteyshenkilölistan tiedoksi uudelleen kaikille. Osa henkilöistä on jo ehtinyt 
kaupungin puolella siinä vaihtua.

Päätös:
Merkittiin asia tiedoksi.


